
Oxhornet 2023-09-12

Närvarande: 22 st Douglas Gustafsson kassör
Mikael Johansson sekreterare/lokalvärd
Mikael Rönnlund ordförande
Anders Sundberg lokalvärd
Mikael Hilmersson
Fredrik Lindahl
Ola Hermansson
Benny Stenlund
Åke Almkvist
PG Larsson
Ronald Lundgren
Anders Lundh
Tomas Carlsson
Ingmar Olsson
P Lars Ch Nilsson
Göran Hellström
Markus Åsberg
Bertil Ström
Sören Modigh
Marcus Åsberg
Peter Svantesson gäst/medlem
Anders Flodin gäst

Halvårsmöte

1. Mötet förklarades öppnat.
2. Mikael Rönnlund valdes till ordförande.
3. Mikael Johansson valdes till mötessekreterare.
4. Mötet befanns vara behörigt utlyst.
5. Dagordningen godkändes.
6. Brandsäkerheten föredrogs.
7. Till justeringsmän valdes Fredrik och Anders S.
8. Till rösträknare valdes ovanstående.
9. Inga rapporter från styrelsen, förutom att vi får ersätta en nyckel från den gamla

lokalen som fattades.
10. Inga frågor hänskjutna från styrelsen, men gästerna Anders och Peter presenterade

sig som gäster.
11. Inga val.
12. En ny medlem valdes in: Peter Svantesson.
13. Aktiviteter hade det inte varit några.
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14. Och inga inkomna motioner, men Benny tipsade om att gå med i judoklubben för att
få motion.

15. Mötets avslutande.

Månadsmöte

1. Baren hade redan öppnat.
2. Mötet öppnades av Mikael Rönnlund. Gästerna hade redan presenterade sig.
3. Brandsäkerheten föredrogs.
4. Föregående protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.
5. Ölprovning 1: Kral Sumavy, flaska 50 cl, 4,9 %, pris: 27:90 , betyg: 6,05 (4-8).
6. Ölprovning 2: Svartberget Höstlöv, burk 44 cl, 5 %, Pris: 28:60. Betyg: 5,86 (4-8).
7. Aktuell dartstatus: Åbro, Postiljon, Nääs.
8. Kommande möte: 10 oktober, Postiljon och Dugges är lokalvärdar.
9. Surdegar och andra påhopp samt rosor och glada tillrop: Mikael R gav en ros till alla

som hjälpt till att flytta från gamla till nya lokalen. Marcus gav en ros till Douglas som
skött kontakten med gamla hyresvärden. Postiljon gav ris till den som inte lämnat in
nyckeln. Alla tyckte det var roligt att Bertil Ström närvarade vid kvällens möte.

10. Projektredovisning:
11. Övriga frågor: Förslag på resa till Malaga från reseklubben. Thomas ville diskutera

om medlemsavgiften och om det ska kosta att vara i lokalen. Vi måste sammankalla
till arbetsträffar så vi blir klara med den nya lokalen. Medlemsavgiftens nivå skjuts till
årsmötet. Douglas föreslog att de som hjälpte till att flytta får en fri öl. En fri öl
beslutades ikväll.

12. Mötet avslutades.

Vid tangentbordet
Electric Nurse
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